
ПРОТОКОЛ № 47
засідання постійної комісії обласної ради з питань бюджету, 

фінансів та інвестицій

від 04 жовтня 2023 року
Склад комісії: 12 осіб
Присутні:
Голова постійної комісії:  Сергій КОВАЛЕНКО
Члени  постійної  комісії:   Сергій  ГРИЦЕНКО,  Валерій  КАЛЬЧЕНКО,   Наталія
РЕВЕНКО, Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Віктор СЕРПОКРИЛОВ.
Члени постійної комісії: Сергій ЗАВАЛІЙ,  Олена СІДОРОВА, Сергій ОСІНСЬКИЙ,
Павло  ФЕСЮК  беруть участь  у  засіданні  постійної  комісії  в  режимі  онлайн
(відеозв’язок).  
Відсутні:   Олександр ГОРБУНОВ, Марина СМАГЛЮК.
   

Сергій КОВАЛЕНКО – Прошу  погодити порядок денний засідання  постійної
комісії.

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

№
з/п

Питання Інформує

1. Про  звіт  про  виконання  обласного
бюджету  про  звіт  про  виконання
обласного  бюджету  за  січень-червень
2023 року

Анжела АНІСІМОВА
в.о.  директора  департаменту
фінансів   обласної  державної
адміністрації

2. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-
комунального господарства  та соціальної
сфери  області  до  роботи  в  осінньо-
зимовий період  2023/2024 року

Ольга ДОВЖУК
директор  департаменту
житлово-комунального
господарства  та  паливно-
енергетичного комплексу  обласної
державної адміністрації

3. Про  затвердження  обласної   програми
забезпечення молоді житлом на 2023-2025
роки

Ірина РИБАЛКО
в.о.  начальника відділення
Державної  спеціалізованої
фінансової  установи  “Державний
фонд  сприяння  молодіжному
житловому  будівництву”
“Кіровоградське  регіональне
управління” 

4. Про  харчування  учнів  та  студентів,  які
навчаються  у  закладах  загальної
середньої,  професійної  (професійно-
технічної), фахової передвищої освіти.

Ельза ЛЕЩЕНКО
директор департаменту освіти і
науки  обласної  державної
адміністрації
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№
з/п

Питання Інформує

6. Про звернення  Кіровоградської  обласної
ради до Президента України, Верховного
Головнокомандувача  Збройних  Сил
України  Володимира  Зеленського  та  до
народних  депутатів  України,  що
представляють Кіровоградську область у
Верховній  Раді  України,  щодо
недопущення  реалізації  ініціативи
Кабінету  Міністрів  України  стосовно
вилучення  з  доходів  місцевих  бюджетів
“військового” ПДФО

 Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО
депутат обласної ради
Сергій КОВАЛЕНКО
депутат обласної ради

7. Звернення  депутатів  Кіровоградської
обласної  ради  восьмого  скликання  до
Кабінету  Міністрів  України  стосовно
затримки  вирішення  питань  щодо
виведення  із  глибокої  кризи  ДП
«СхідГЗК»  та  збереження  і  розвитку
атомно-промислового комплексу України

 Валерій КАЛЬЧЕНКО
депутат обласної ради

 Результати голосування:
“За” – 10
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Порядок денний  прийнято  одноголосно.

1. СЛУХАЛИ:   Інформацію  в.о. директора департаменту фінансів  обласної
державної  адміністрації  Анжели  АНІСІМОВОЇ про  звіт  про  виконання  обласного
бюджету за січень-червень 2023 року.

У обговоренні  взяли участь:  Сергій КОВАЛЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО,
Наталія РЕВЕНКО, Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Віктор СЕРПОКРИЛОВ.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію в.о.  директора  департаменту  фінансів
обласної  державної адміністрації  Анжели  АНІСІМОВОЇ про  звіт  про  виконання
обласного бюджету за січень-червень  2023 року взяти до відома.

Результати голосування:
“За” – 10
“Проти” – 0 
“Утримались” – 0 
“Не голосували” — 0 
Прийняли висновки № 140 (додаються).

2. СЛУХАЛИ:   Інформацію директора департаменту житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  обласної  державної
адміністрації  Ольги  ДОВЖУК  про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-
комунального  господарства  та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-
зимовий період 2023/2024 року.
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У обговоренні  взяли участь:  Сергій КОВАЛЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО,
Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Віктор СЕРПОКРИЛОВ, Сергій ГРИЦЕНКО.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію  директора  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  обласної
державної адміністрації Ольги ДОВЖУК про стан підготовки об’єктів житлово-
комунального  господарства  та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-
зимовий період 2023/2024 року взяти до  відома.

Погодити  проєкт  рішення  обласної  ради  “Про  стан  підготовки  об’єктів
житлово-комунального  господарства  та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в
осінньо-зимовий  період  2023/2024  року” та  рекомендувати  на  затвердження
обласній раді.

Результати голосування:
“За” – 10
“Проти” – 0 
“Утримались” – 0 
“Не голосували” — 0 
Прийняли висновки № 141 (додаються).

3.  СЛУХАЛИ:  Інформацію  в.о.  начальника відділення  Державної
спеціалізованої  фінансової  установи  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному
житловому будівництву” “Кіровоградське регіональне управління” Ірини РИБАЛКО
про обласну програму  забезпечення  молоді житлом на 2023-2025 роки.

У обговоренні  взяли участь:  Сергій КОВАЛЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО,
Наталія РЕВЕНКО, Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Віктор СЕРПОКРИЛОВ, Сергій
ГРИЦЕНКО.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію  в.о.  начальника відділення  Державної
спеціалізованої  фінансової  установи  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному
житловому будівництву” “Кіровоградське регіональне управління” Ірини РИБАЛКО
про  обласну  програму  забезпечення  молоді житлом на 2023-2025 роки взяти до
відома.

Погодити проєкт рішення обласної ради “Про затвердження обласної програми
забезпечення  молоді житлом на 2023-2025 роки” та рекомендувати на затвердження
обласній раді.

Результати голосування:
“За” – 4
“Проти” – 0 
“Утримались” – 5 
“Не голосували” — 1 
Пропозиція  не набрала  необхідної кількості  голосів. 
Висновки не прийнято. 

4.   СЛУХАЛИ:  Інформацію  директора департаменту освіти і  науки обласної
державної  адміністрації Ельзи  ЛЕЩЕНКО  про  харчування  учнів  та  студентів,  які
навчаються  у  закладах  загальної  середньої,  професійної  (професійно-технічної),
фахової передвищої освіти.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію  директора  департаменту  освіти  і  науки
обласної державної адміністрації Ельзи ЛЕЩЕНКО про харчування учнів та студентів,
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які  навчаються  у  закладах  загальної  середньої,  професійної  (професійно-технічної),
фахової передвищої освіти взяти до  відома.

Погодити проєкт рішення обласної ради “Про харчування учнів та студентів, які
навчаються  у  закладах  загальної  середньої,  професійної  (професійно-технічної),
фахової передвищої освіти ” та рекомендувати на затвердження обласній раді.

Результати голосування:
“За” – 10
“Проти” – 0 
“Утримались” – 0 
“Не голосували” — 0 
Прийняли висновки № 142 (додаються).

5.   СЛУХАЛИ:  Інформацію  депутатів  обласної  ради  Олександра
ЧОРНОІВАНЕНКА,  Сергія  КОВАЛЕНКА  щодо недопущення реалізації  ініціативи
Кабінету  Міністрів  України  стосовно  вилучення  з  доходів  місцевих  бюджетів
“військового” ПДФО.

У обговоренні  взяли участь:  Сергій КОВАЛЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО,
Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Віктор СЕРПОКРИЛОВ.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію  депутатів  обласної  ради  Олександра
ЧОРНОІВАНЕНКА,  Сергія КОВАЛЕНКА  щодо недопущення реалізації ініціативи
Кабінету  Міністрів  України  стосовно  вилучення  з  доходів  місцевих  бюджетів
“військового” ПДФО взяти до  відома.

Погодити  проєкт  рішення  обласної  ради  “Про  звернення  депутатів
Кіровоградської обласної ради восьмого скликання до Президента України, Верховного
Головнокомандувача Збройних Сил України Володимира Зеленського та до народних
депутатів  України,  що  представляють  Кіровоградську  область  у  Верховній  Раді
України, щодо недопущення реалізації ініціативи Кабінету Міністрів України стосовно
вилучення з доходів місцевих бюджетів “військового” ПДФО” та рекомендувати на
затвердження обласній раді.

Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0 
“Утримались” – 2
“Не голосували” — 2
Пропозиція  не набрала  необхідної кількості  голосів. 
Висновки не прийнято. 

6. СЛУХАЛИ:  Інформацію   депутата  обласної  ради Валерія  КАЛЬЧЕНКА
стосовно затримки вирішення питань щодо виведення із глибокої кризи ДП “СхідГЗК”
та збереження і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Сергій  КОВАЛЕНКО  – Інформацію  депутата  обласної  ради  Валерія
КАЛЬЧЕНКА стосовно затримки вирішення питань щодо виведення із глибокої кризи
ДП  “СхідГЗК”  та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового  комплексу  України
взяти до  відома.

Погодити  проєкт  рішення  обласної  ради  “Про  звернення  депутатів
Кіровоградської  обласної  ради восьмого скликання  до Кабінету Міністрів  України
стосовно затримки вирішення питань щодо виведення із глибокої кризи ДП “СхідГЗК”
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та збереження і розвитку атомно-промислового комплексу України” та рекомендувати
на затвердження обласній раді.

Результати голосування:
“За” – 8
“Проти” – 0 
“Утримались” – 0 
“Не голосували” — 2 
Прийняли висновки № 143 (додаються).

Голова постійної комісії Сергій КОВАЛЕНКО


